

Milestones 里程碑

The contents here are based on submissions from members. If you wish to share your latest news and movements, please submit one to two photos along with captions of no more than 50 words to: magazine@hkiod.com.
內容根據會員所提供的資料。歡迎會員通知本會您的最新動態。來稿請包括1至2張照片及不多於50字的文字描述至magazine@hkiod.com。

Congratulations 恭喜

Dr David Wong FHKIoD

On 30 December, 2022, the Chief Executive appointed Dr David Wong as Chairman of the Education Commission for a two-year term from 1 January, 2023 to 31 December, 2024. Congratulations to HKIoD Hon Council Member Dr David Wong.

黃友嘉博士 FHKIoD

於2022年12月30日，行政長官委任黃友嘉博士出任教育統籌委員會主席，任期2年，由2023年1月1日至2024年12月31日。恭喜香港董事學會榮譽理事會成員黃友嘉博士。



Mr Benny Wong

On 30 December, 2022, the Chief Executive appointed Mr Benny Wong Wai-yue as one of the new members of the Action Committee Against Narcotics (ACAN) for a two-year term from 1 January, 2023 to 31 December, 2024. Congratulations to HKIoD member Mr Benny Wong.

王槐裕先生

於2022年12月30日，行政長官委任王槐裕先生出任禁毒常務委員會（禁常會）委員，任期2年，由2023年1月1日至2024年12月31日。恭喜香港董事學會會員王槐裕先生。

Hon Kenneth Fok JP FHKIoD

On 6 January, 2023, the Chief Executive appointed Mr Kenneth Fok Kai-kong as Chairman of the Hong Kong Arts Development Council (HKADC) for a period of three years from 1 January, 2023 to 31 December, 2026. Congratulations to HKIoD Fellow Hon Kenneth Fok.

霍啟剛議員 JP FHKIoD

於2023年1月6日，行政長官委任霍啟剛先生出任香港藝術發展局（藝發局）主席，任期3年，由2023年1月1日至2026年12月31日。恭喜香港董事學會資深會員霍啟剛議員。

